
 I Z V O D   I Z  Z A P I S N I K A 
 

sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Donjeg Miholjca, održane dana 20. prosinca 
2018. godine u Maloj sali Grada Donjeg Miholjca, Vukovarska 1, s početkom u 09,05 
sati. 
 Sjednica je sazvana pisanim pozivom predsjednika Gradskog vijeća gosp. 
Josipa Lukačevića, KLASA: 021-05/18-01/10, URBROJ: 2115/01-01-18-01 od 12. 
prosinca 2018. godine. 
 Sjednici su nazočni: Nenad Perić, Vedran Aladić, Tihana Brkić, Tomislav 
Špoljarić, Mijo Šerić, Josip Lukačević, Dahna Jantoš, Ivan Ott, Dalibor Stanković, 
Vlatko Mikolašević, Daniel Rašić, Ivan Knežević i Zvonimir Božić. 
 Izostanak nisu opravdali:  Matej Topolovec i Darko Mikić.  
 Od pozvanih sjednici su nazočni: Goran Aladić, gradonačelnik Grada 
D.Miholjca, Tomislav Brusač, dogradonačelnik Grada Donjeg Miholjca, Sanja 
Hatvalić, pročelnica Upravnog odjela za komunalne, gospodarske, društvene 
djelatnosti i stručne poslove, Goran Mataija, pročelnik Upravnog odjela za proračun i 
financije, Dražen Trcović, viši stručni suradnik za prostorno uređenje i graditeljstvo u 
Upravnom odjelu za komunalne, ospodarske, društvene djelatnosti i stručne poslove, 
Ivan Pobi, direktor Doroslov d.o.o. Donji Miholjac, Dragana Pnjak, direktorica KG 
„Park“ d.o.o. Donji Miholjac, Anela Šovagović, direktorica Miholjačkog poduzetničkog 
centra, Lokalne razvojne agencije d.o.o. Donji Miholjac i Vladimir Perković, novinar 
Radia Donji Miholjac 
 Zapisničar je Silvija Stojić stručni referent u Upravnom odjelu za komunalne, 
gospodarske, društvene djelatnosti i stručne poslove Grada Donjeg Miholjca. 
 Ovjerovitelji zapisnika su: Dahna Jantoš i Ivan Knežević. 
 Predsjednik Gradskog vijeća gosp. Josip Lukačević otvara 16. sjednicu 
Gradskog vijeća, pozdravlja sve nazočne i konstatira da postoji kvorum za 
pravovaljano odlučivanje. Postavlja upit za izmjenu ili dopunu dnevnog reda. 
 Gosp. Vlatko Mikolašević predlaže da se dosadašnji podpredsjednik Vijeća 
gosp. Darko Mikić koji nije bio nazočan niti na jednoj sjednici Gradskog vijeća 
razriješi te dužnosti i ispred oporbe predlaže da to bude gosp. Zvonimir Božić.  
 Gđa. Sanja Hatvalić iznosi da je potrebno staviti na dnevni red dvije točke 
dnevnog reda i to rješenje o razrješenju dosadašnjeg podpredsjednika Gradskog 
vijeća i onda rješenje o izboru podpredsjednika Gradskog vijeća.  
 Gosp. Vedran Aladić navodi da je isto razgovarano o tome jer gosp. Darko 
Mikić ne dolazi niti na jedno povjerenstvo u koje je imenovan, da se imenuje netko 
drugi, tako da se slaže s prijedlogom gosp. Mikolaševića za imenovanje 
podpredsjednika Gradskog vijeća u osobi gosp. Zvonimira Božića te da se sve 
pripremi za slijedeću sjednicu Gradskog vijeća.  
 Predsjednik Gradskog vijeća postavlja pitanje tko je za izmjenu i dopunu 
dnevnog reda koju je predložio gosp. Vlatko Mikolašević. Konstatira nakon 
provedenog glasovanja da prijedlog nije usvojen sa 2 glasa za i 11 protiv.  
 Budući nije bilo drugih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, 
predsjednik Gradskog vijeća daje predloženi dnevni red na glasovanje. Konstatira 
nakon provedenog glasovanja, da je sa dva glasa protiv usvojen slijedeći  
 

D N E V N I    R E D: 
 

1. Usvajanje Izvoda iz zapisnika sa 12., 13., 14. i 15.  
sjednice Gradskog vijeća Grada Donjeg Miholjca 
 

2. Pitanja, prijedlozi, komentari i mišljenja vijećnika  
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3. Donošenje II. izmjene i dopune Proračuna Grada Donjeg Miholjca 
za 2018. godinu 
IZVJESTITELJI: Goran Aladić i Goran Mataija 
 

4. Donošenje: 
a) Odluke o II. izmjeni financijskog plana Programa u kulturi i javnih 

potreba u kulturi Grada Donjeg Miholjca za 2018. godinu 
b) Odluke o II. izmjeni financijskog plana u predškolskom odgoju 

Grada Donjeg Miholjca za 2018. godinu 
     IZVJESTITELJI: Goran Aladić i Goran Mataija 
 

5. Donošenje Plana Proračuna Grada Donjeg Miholjca za 2019. godinu 
s projekcijama za 2020. i 2021. godinu 
    IZVJESTITELJI: Goran Aladić i Goran Mataija 
 

6. Donošenje: 
a) Odluke o Programu javnih potreba u zdravstvu i  

socijalnoj skrbi, te ostalim udrugama Grada Donjeg 
Miholjca za 2019. godinu 

b) Odluke o Programu javnih potreba u športu Grada  
Donjeg Miholjca za 2019. godinu 

c) Odluke o donošenju financijskog plana u kulturi i  
programima javnih potreba u kulturi Grada Donjeg Miholjca 
za 2019. godinu 

d) Odluke o donošenju financijskog plana u predškolskom  
odgoju Grada Donjeg Miholjca za 2019. godinu 
IZVJESTITELJI: Goran Aladić i Goran Mataija 

 
7. Donošenje Odluke o izvršavanju proračuna Grada Donjeg Miholjca 

za 2019. godinu  
IZVJESTITELJI: Goran Aladić i Goran Mataija 

 
8. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje 

političkih stranaka i članova izabranih s liste grupe birača  
zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Donjeg Miholjca za 2019. 
godinu 
IZVJESTITELJ: Sanja Hatvalić 

 
9. Donošenje Programa utroška sredstava šumskog doprinosa u 2019. 

godini 
IZVJESTITELJ: Sanja Hatvalić 
 

10. Donošenje Programa utroška naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada u prostoru u 2019. godini 
IZVJESTITELJ: Sanja Hatvalić 

 
11. Donošenje: 

a) Odluke o stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o osnivanju Narodne knjižnice Grada Donjeg Miholjca 

b) Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Narodne  
knjižnice Grada Donjeg Miholjca 

IZVJESTITELJ: Sanja Hatvalić 
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12. Donošenje Odluke o imenovanju ravnatelja Dječjeg vrtića  
Pinokio Donji Miholjac 
IZVJESTITELJ: Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja 
   Tomislav Špoljarić 
 

13. Donošenje Odluke povodom razmatranja zahtjeva Dječjeg 
vrtića Pinokio Donji Miholjac za oslobađanje od plaćanja  
komunalnog doprinosa 
IZVJESTITELJ: Sanja Hatvalić 

 
14. Donošenje Zaključka povodom razmatranja izvješća o stanju 

u prostoru za razdoblje od 2013.-2017. godine 
IZVJESTITELJ: Dražen Trcović 
 

 
RAD PO UTVRĐENIM TOČKAMA DNEVNOG REDA. 

 
 
Točka 1. Pod točkom 1. dnevnog reda jednoglasno su usvojeni Izvodi iz  
  zapisnika sa 12., 13., 14. i 15. sjednice Gradskog vijeća.  
 
Točka 2. Pod točkom 2. dnevnog reda gosp. Zvonimir Božić pohvaljuje  
  gradsku upravu, te se zahvaljuje gradonačelniku i predsjedniku  
  Vijeća jer su ozbilljno shvatili prijedlog i javili udruzi pčelara za otvoreni  
  natječaj. 
  Gđa. Dahna Jantoš postavlja pitanje zašto je za šport predviđeno u 
  proračunu za 2019. godinu 800.000,00 kn? Smatra, budući je ovo  
  poljoprivredni kraj da treba dati više u razvoj poljoprivrede nego športa. 
  Čestita Radiu Donji Miholjac 50 obljetnicu i zahvaljuje gosp. Perkoviću  
  koji se trudi dolaziti na sjednice i informirati građane Grada Donjeg  
  Miholjca o svim događajima na području našeg Grada. 
  Gosp. Vlatko Mikolašević pita da li je program raspolaganja 
  državnim poljoprivrednim zemljištem prihvaćen ili nije prihvaćen?  
  Interesira ga da li je zemlja koja je dodijeljena Viljevu dopala Viljevu ili 
  Miholjcu? Pozdravlja raspisani natječaj za poljoprivredu. Jedina  
  zamjerka je što je raspisan za vrijeme Božića i Nove godine i smatra da  
  bi bilo primjerenije da se raspiše u 11 mjesecu pa do 15.12 tekuće 
  godine. Pita da li je ista da će se dovoziti tuđe smeće na deponiju  
  Doroslov? Pita da li će se svježe napravljena cesta Sveti Đurađ –  
  Rakitovica popraviti jer već ima po njoj rupa? Kada će biti gotovi  
  radovi na kružnom toku? Da li postoji projekt vezan za Grad Donji  
  Miholjac i da li je isti uvršten u projekt Slavonija koju Vlada zdužno  
  zagovara? Dokle će građani u zapadnom dijelu grada biti građani  
  drugog reda je nemaju mrtvačnicu? Koliko je stambenih jedinica u  
  Gradu Donjem Miholjcu određeno za migrante? Što je to Miholjački 
  vodovod? U kojoj fazi je kanalizacija za prigradska naselja? 
  Gradonačelnik Goran Aladić odgovara da je Grad Donji Miholjac i  
  dalje u sporu s Općinom Viljevo oko zemlje. Grad je ponovno pozvan 
  da napravi ispravak plana raspolaganja zemljištem u kojem  
  Ministarstvo traži da se izbace sporne čestice u korist Općine  
  Viljevo što Grad Donji Miholjac ne želi. Predlaže se arbitraža od  
  strane Grada Donjeg Miholjca i nastavlja se daljnja borba za taj dio  
  zemlje. 
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  Gosp. Vlatko Mikolašević pita koliko je to novaca godišnje? 
  Gradonačelnik gosp. Goran Aladić odgovara oko 300.000,00 kn. 
  Gosp. Vlatko Mikolašević konstatira da će se taj gubitak osjetiti u  
  proračunu.  
  Gđa. Sanja Hatvalić iznosi da ta zemlja ne ide na natječaj  jer su to  
  dugogodišnji ugovori o koncesiji. Otprilike još jedno 20 godina neće 
  ići na natječaj. 
  Gosp. Vlatko Mikolašević konstatira da se gube novci za koje bi  
  se moglo izgraditi puno nogostupa po Gradu Donjem Miholjcu. 
  Gosp. Dalibor Stanković pita koliko je to tektara, tko obrađuje to  
  zemljište i da li ovo znači da se neće moći ići u natječaj dok se ne 
  riješi spor? 
  Gđa. Sanja Hatvalić odgovara da dok se ne donese program  
  raspolaganja ne može se ići  u raspisivanje natječaja. Viljevo je dobilo 
  suglasnost na program raspolaganja u koji su ubacili te čestice, a  
  Grad Donji Miholjac nije dobio suglasnost na program. Tu se radi oko 
  500 ha zemlje koje obrađuju Krnjak, Žitar i Kapelna d.o.o. sve u  
  koncesijama na duži niz godina. 
  Gradonačelnik, gosp. Goran Aladić navodi da je natječaj za 
  poljoprivredu kasno objavljen i da će iduće godine biti objavljen  
  u prvoj polovini godine kako bi ljudi imali vremena pripremiti  
  potrebnu dokumentaciju. 
  Gosp. Ivan Pobi odgovara na pitanje gosp. Mikolaševića da tvrtka  
  Doroslov nema dozvolu za odlaganje tuđeg smeća niti na tome radi. 
  Doroslov ima prostora još za 6.500 m3 vlastitog smeća što bi trebalo 
  biti dovoljno do otvaranja centralne regionalne deponije koje se  
  očekuje do 2020. godine. 
  Gđa. Dahna Jantoš komentira da ni prije nije gosp. Rušanac imao  
  dozvolu odlaganja tuđeg otpada na deponiji u Miholjcu pa se ipak  
  odlagalo i naplaćivalo. Smatra da je gđa. Ankica zbog toga i dobila 
  otkaz što nije na to pristala.  
  Gosp. Ivan Pobi moli gđu. Dahnu Jantoš da svoju izjavu potkrijepi  
  dokumentacijom.  
  Gosp. Ivan Knežević moli također gđu. Dahnu Jantoš  da svoje priče 
  potkrijepi dokazima jer gđa. Ankica Zvocak tvrdi da nema dokaza za 
  njene priče.  
  Gosp. Goran Aladić odgovara na četvrto pitanje gosp. Mikolaševića  da  
  za rupe na cesti Sveti Đurađ – Rakitovica postoji garancija koju je  
  izvođač radova dao za cestu pa će se to otkloniti. Garancija je dvije 
  godine. Nadalje radovi na kružnom toku kasne zbog problematične  
  kanalizacije. Izvođač će kasniti oko mjesec dana. Navodno bi do 15. 
  siječnja sve trebalo biti gotovo.  
  Gosp. Ivan Knežević sugerira da su pri izgradnji tog kružnog toga neki 
  poduzetnici došli u probleme s poslovanjem. Pita da li je Grad u   
  komunikaciji s tim poduzetnicima i kako ihi planira obeštetiti za dane 
  koje gube bez klijenata? 
  Gđa. Sanja Hatvalić odgovara da je u nadležnosti Hrvatskih cesta  
  obeštećenje.  
  Gosp. Ivan Knežević iznosi da Grad uvijek može nečime pridonijeti 
  kako bi olakšao poslovanje poduzetnicima.  
  Gradonačelnik gosp. Goran Aladić odgovara da se slaže sa gosp.  
  Kneževićem da je potrebno vidjeti ako postoji kakva mogućnost za  
  se ljudima olakša postojeća situacija.  
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  Nadalje iznosi da je 6. pitanje bilo projekt Slavonija. Navodi da je  
  odobren projekt proširenja komunalne infrastrukture u zoni Janjevci 
  u iznosu od 15.000.000,00 kn. U rješavanju je projekt kulturne baštine 
  Mailath-Prandau za koji se nadaju da će biti prihvaćen u iznosu od  
  150.000.000,00 kn 
  Gosp. Ivan Knežević pita u kojoj je Grad situaciji s vlasništvom nad   
  dvorcem? 
  Gradonačelnik, gosp. Goran Aladić odgovara da se to nije pomaklo s 
  mrtve toče. Što se tiče pitanja izgradnje mrtvačnice prva polovica  
  sredstava odmah ide u pokretanje izgradnje a druga polovica je  
  zatražena na natječaju koji je raspisala Županija te bi to iduće godine 
  moglo biti do kraja realizirano.  
  Gđa. Sanja Hatvalić odgovara na pitanje vezano za migrante da Grad  
  Donji Miholjac nema migranata ni zadržavanja istih duže vrijeme, ali 
  za slučaj da se pojave problem će se tada rješavati. 
  Gđa. Dragana Pnjak odgovara da je komunalno gospodarstvo Park  
  promijenilo naziv u Miholjački vodovod iz razloga što više nemaju  
  komunalnih djelatnosti budući je njihova djelatnost voda i odvodnja.  
  Promijenio se samo naziv, a svi ostali podaci ostali su isti. Što se tiče 
  odvodnje studija izvodivosti je završena i ona definira područje  
  obuhvata i koja naselja su priuštiva za odvodnju.  
  Gosp. Vlatko Mikolašević zahvaljuje na odgovorima gradonačelniku, 
  direktorima Miholjačkog vodovoda i Doroslova, te smatra da je  
  neprimjereno nositi mikrofon i pratiti razgovor samo gradonačelnika 
  i direktora a vijećnicima se mikrofon ne nosi kada razgovaraju.  
  Gosp. Vedran Aladić iznosi da on to nije tako doživio nego jednostavno  
  gosp. Perković nije stigao ići od jednog do drugog vijećnika jer je bio  
  brz razgovor. Nije za cenzuru i niti bilo kakva cenzura ne treba 
  postojati. Što se tiče izgradnje mrtvačnice u Donjem Miholjcu nije  
  primjereno da se građane naselja Gorica naziva građanima drugog  
  reda samo zato što nemaju mrtvačnicu. Sredstva su osigurana i u  
  to će se krenuti iduće godine. Nije se ni on smatrao građaninom drugog 
  reda kada je zatražio da se poduzmu radnje i akcije u vezi jurnjave u  
  ulici Vladimira Nazora i postavljanja ležećih policajaca. Smatra da su  
  vijećnici servis građana i trebaju ukazati na određene stvari koje se  
  događaju u gradu kako bi to ispravili što prije.  
  Gosp. Vlatko Mikolašević odgovara da to može prihvatiti, ali za tu  
  mrtvačnicu izdvajala su se sredstva u proračunu zadnjih 5 godina.  
  Nadalje iznosi problem ulice Pavla Radića kojom prometuju autobusi 
  godinama i nitko taj problem ne rješava a ukazivale su na to razne 
  političke opcije u ovom vijeću.  
  Gosp. Vedran Aladić vjeruje da će ova gradska vlast riješiti problem  
  mrtvačnice i parkirališta kod mrtvačnice kao što je gradonačelnik i  
  rekao.  
  Gosp. Dalibor Stanković pita koja bi naselja bila prihvatljiva za  
  odvodnju da gđa. direktorica to pojasni? 
  Gđa. Dragana Pnjak odgovara da se radila studija izvodljivosti  
  u kojoj je post benefit analiza koja je pokazala da po broju stanovnika 
  u svakom naselju je uočeno da Sveti Đurađ, Podgajci Podravski i  
  Viljevo idu na uređaj za pročišćavanje otpadnih voda u Donji Miholjac. 
  Naselja Rakitovica, Golinci i Radikovci idu na uređaj u Općinu  
  Magadenovac s ostalim naseljima iz Općine Viljevo.  
  Gđa. Anela Šovagović, gđa. Dragana Pnjak i gosp. Dražen Trcović 
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  napuštaju rad sjednice u 9,53 sati. 
 
Točka 3. Pod točkom 3. dnevnog reda s jednim glasom protiv i jednim  
  glasom suzdržan donesena je II. izmjena i dopuna Proračuna 
  Grada Donjeg Miholjca za 2018. godinu. 
   
Točka 4. Pod točkom 4. dnevnog reda donesene su sa dva glasa suzdržan 

a) Odluka o II. izmjeni financijskog plana Programa u kulturi i javnih 
potreba u kulturi Grada Donjeg Miholjca za 2018. godinu 

b) Odluka o II. izmjeni financijskog plana u predškolskom odgoju 
Grada Donjeg Miholjca za 2018. godinu 

  Gosp. Ivan Ott napušta rad sjednice u 10,00 sati. 
  Gosp. Ivan Špoljarić napušta rad sjednice u 10,08 sati. 
 
  Gosp. Dražen Trcović dolazi na sjednicu u 10,11 sati. 
Točka 5. Pod točkom 5. dnevnog reda sa dva glasa suzdržan i jednim glasom  
  protiv donesen je Plan Proračuna Grada Donjeg Miholjca za 2019.  
  godinu s projekcijama za 2020. i 2021. godinu. 
 
Točka 6. Pod točkom 6. dnevnog reda sa jednim glasom suzdržani jednim  
  glasom protiv donesene su: 

a) Odluka o Programu javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi, te 
ostalim udrugama Grada Donjeg Miholjca za 2019. godinu 

b) Odluka o Programu javnih potreba u športu Grada Donjeg Miholjca 
za 2019. godinu 

c) Odluka o donošenju financijskog plana u kulturi i programima javnih 
potreba u kulturi Grada Donjeg Miholjca za 2019. godinu 

d) Odluka o donošenju financijskog plana u predškolskom odgoju 
Grada Donjeg Miholjca za 2019. godinu. 

 
Točka 7. Pod točkom 7. dnevnog reda s jednim glasom suzdržan i jednim  
  glasom protiv donesena je Odluka o izvršavanju proračuna Grada  
  Donjeg Miholjca za 2019. godinu. 
  Gosp. Ivan Pobi napušta rad sjednice u 10,54 sati. 
 
Točka 8. Pod točkom 8. dnevnog reda jednoglasno je donesena Odluka o  
  raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 
  izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada 
  Donjeg Miholjca za 2019. godinu. 
  Gđa. Tihana Brkić napušta rad sjednice u 10,57 sati. 
 
Točka 9. Pod točkom 9. dnevnog reda jednoglasno je donesen Program utroška 
  sredstava šumskog doprinosa u 2019. godini. 
 
  Gosp. Vlatko Mikolašević napušta rad sjednice u 10,58. 
Točka 10. Pod točkom 10. dnevnog reda jednoglasno je donesen Program  
  utroška naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u  
  prostoru u 2019. godini. 
  Gosp. Dražen Trcović napušta rad sjednice u 10,59. 
  Gđa. Tihana Brkić dolazi na sjednicu u 10,59 sati. 
 
Točka 11. Pod točkom 11. dnevnog reda jednoglasno su donesene: 
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a) Odluka o stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o osnivanju Narodne knjižnice Grada Donjeg Miholjca 

b) Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Narodne 
knjižnice Grada Donjeg Miholjca 
Gosp. Dražen Trcović dolazi na sjednicu u 11,00 sati. 
 

Točka 12. Pod točkom 12. dnevnog reda jednoglasno je donesena Odluka o  
  imenovanju ravnatelja Dječjeg vrtića „Pinokio“ Donji Miholjac. 
 
  Gosp. Vlatko Mikolašević dolazi na sjednicu u 11,04 sati. 
Točka 13. Pod točkom 13. dnevnog reda jednoglasno je donesena Odluka o  
  oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa Dječjeg vrtića Pinokio 
  Donji Miholjac. 
 
Točka 14. Pod točkom 13. dnevnog reda sa jednim glasom suzdržan donesen 
  je Zaključak o prihvaćanju Izvješća o stanju u prostoru za razdoblje 
  2013.-2017. godine. 
 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje rad sjednice u 11,10 sati. 
 
 
 

ZAPISNIČAR: 
Silvija Stojić,v.r. 

OVJEROVITELJI ZAPISNIKA: 
1. Dahna Jantoš,v.r.  

PREDSJEDNIK 
GRADSKOG VIJEĆA: 

  Josip Lukačević,v.r. 
   
  2. Ivan Knežević,v.r.  
 


